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Protokoll Skärholmens råd för 

funktionshinderfrågor 

Tidpunkt: 2016-10-21, kl. 10.00 – 12.00 

Lokal: Norrholmen, Bodholmsplan 2, plan 7. 

 

 

Lotta Rosenström  Karin Rask 

Ordförande   Justerare 

 

Närvarande: 

Lotta Rosenström  HSO  

Karin Rask HSO

  H      

Margareta Jonsson HSO   

Stig-Joeran Samuelsson DHR   

Mikael Erdefelt HSO 

 

I tjänsten: 

Maria Nilsson, sekreterare, beställarenheten FH/ÄO 

Andreas Thorstensson, avdelningschef SDF 

Nicoletta Zoannos, verksamhetscontroller SDF 

Sara Heppling-Trygg, avdelningschef SDF 

Britt Karlsson, avdelningschef SDF 

Lena Thorson, avdelningschef SDF 

 

Adjungerad: 

Amir Amirriazi DHR 

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns. 
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§4 Val av justerare 

Karin Rask väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna. 

 

§6 Information från förvaltningen 

Hela detta möte sker i form av en workshop. Nicoletta Zoannos 

har ställt upp en preliminär dagordning med följande punkter: 

 

• Program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016 

• Vad säger budgeten 2017-2019? 

• Kort genomgång av vad förvaltningen gjort under 2016  

• Diskussion 

• Redovisning 

• Avslut – hur går vi vidare? 

 

Resterande del av detta protokoll kommer att följa denna 

dagordning. Den dagordning som brukar följas vid rådets möte 

utgår och ersätts av ovan nämnda punkter. Nicoletta har även 

sammanställt en power point-presentation som biläggs detta 

protokoll, bilaga 1. Sekreteraren sammanfattar därför endast 

diskussionerna som följer presentationen under respektive rubrik. 

 

Program för delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning 2011-2016 

Programmet kommer att revideras efter årsskiftet, med syftet att 

förbättra det befintliga programmet. 

 

Vad säger budgeten 2017-2019? 

Inga direkta nyheter vad gäller funktionshinderområdet. 

Kommunen har ett tydligt uppdrag i budgeten att anställa fler 

människor med funktionsvariationer.  

 

Kort genomgång av vad förvaltningen gjort under 2016  

En sammanfattning av vad nämnden gjort och vad som 

fortfarande pågår under 2016 finns på sidorna 7-8 i bilaga 1.  
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Redovisning/diskussion 

Rådet för funktionshinderfrågor har arbetat fram en PM med 

förslag till aktiviteter för 2017, biläggs detta protokoll, bilaga 2. 

Lotta redovisar huvuddragen i denna PM, där den upplevda 

otryggheten hos personer med funktionsnedsättning boende i 

Skärholmen tas upp som ett av de största problemen. Rådet vill 

understryka vikten av att detta problem adresseras av 

förvaltningen.  

 

Att höja kompetensen hos personalen i särskilda boenden, främst 

vad gäller språkkunskap och bemötande tas upp som ett annat 

utvecklingsområde. Margareta understryker vikten av att bemöta 

döva människor på korrekt sätt. Hon menar att kunskapen om 

dövas situation är förbluffande låg.  

 

Den höga personalomsättningen inom socialtjänsten tas upp som 

ett annat problem. Detta medför väldigt långa handläggningstider 

och svårigheter att hålla koll på vem som är ansvarig 

handläggare, något som blir ett stort problem för en person som 

ansöker om insatser. Lena meddelar att förvaltningen är väl 

medveten om problemet och jobbar aktivt för att stabilisera 

personalsituationen. Amir menar att förvaltningen borde 

samarbeta mer med handikapporganisationerna i denna fråga, 

liksom i frågan om redovisning av icke verkställda beslut och vad 

dessa beror på. 

 

 Tillgången till internet för personer med funktionsnedsättning är 

ytterligare ett område som rådet anser att förvaltningen bör arbeta 

aktivt med.  

 

Lotta redovisar sedan funktionshinderrådets förslag till aktiviteter 

2017. Dessa återfinns på s 2 ff i bilaga 2. Lena och Nicoletta 

menar att det finns metodologiska problem med att kartlägga 

funktionsnedsattas livssituation; det finns ingen redovisning för 

exempelvis våld mot funktionsnedsatta kvinnor. Just 

funktionsnedsättningen särredovisas inte.  

 

Sedan följer en diskussion i storgrupp. Mål nr 4, utbildning, 

diskuteras ingående. Rådet vill jobba mer med denna fråga under 

nästa år, men upplever att ansvarsfördelningen mellan stadsdelen 

och utbildningsförvaltningen medför problem att få svar på 

konkreta frågor. Amir understryker vikten av att stadsdelen 

redovisar det som pågår i stadsdelen, oavsett ansvarsfördelning. 

Rådet föreslår att ansvarig person på utbildningsförvaltningen 

bjuds in till stadsdelen för att starta ett tätare samarbete kring 
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barn med funktionsnedsättningar. Grundskolechefen nämns som 

lämplig person att bjuda in. 

 

Avslut – hur går vi vidare? 

Rådet får beröm för en ingående och väl strukturerad PM, med 

många matnyttiga förslag. Andreas säger att cheferna nu ska gå 

igenom denna PM i detalj och se vad som kan tas med i nästa års 

verksamhetsplan. Han föreslår en återkoppling till rådet på 

november månads sammanträde. Den 9/11 kl. 17 kommer rådet 

att träffa presidiet och kan då ta upp synpunkter direkt med dem. 

 

§7 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 

Maria Nilsson 

 

Protokollet godkänns och justeras 2016-10-21 

 


